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§ 7
Skrivelse om att påverka för fler återvinningsstationer i 
Östermalms stadsdelsområde 
ÖST 2021/173

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
Tjänsteutlåtandet kommer även skickas till stadsbyggnadskontoret 
och trafikkontoret för kännedom.

Sammanfattning av ärendet 
I skrivelsen beskrivs behovet av fler återvinningsstationer på 
Östermalm för att öka viljan till källsortering hos allmänheten. Det 
framhålls även att städningen kring stationerna bör förbättras. Då 
stadsdelsförvaltningen inte ansvarar för återvinningsstationerna, 
utan förpackningsindustrin (FTI), efterfrågas det i skrivelsen att 
förvaltningen kontinuerligt för en dialog i lämpliga forum med 
centrala förvaltningar för att förbättra servicen vad gäller 
återvinningstationerna.
Förvaltningen håller med om att det är viktigt att det finns 
tillräckligt många och lättillgängliga återvinningsstationer inom 
stadsdelsområdet. Förvaltningen kommer fortsätta sin dialog med 
FTI samt med stadsbyggnadskontoret och trafikkontoret angående 
servicen kring återvinningsstationerna och för att framföra de 
synpunkter som kommer in från allmänheten. Förvaltningen 
kommer även fortsättningsvis bevaka frågan i de tidiga skedena i 
stadsutvecklingen på Östermalm.

Beslutsgång

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 ÖST 2021/173-2 Svar på skrivelse om att påverka för fler 

återvinningsstationer i Östermalms stadsdelsområde
 ÖST 2021/173-1 Skrivelse om att påverka för fler 

återvinningsstationer i Östermalms stadsdelsområde 
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